



United Nations
Economic Commission for Africa



Nations Unies
Commission économique pour l'Afrique



Weekly Newsletter

16 August 2019

Bulletin hebdomadaire

16 août 2019

All set for eighth conference on climate change & development in Africa, says ECA's Murombedzi

La huitième conférence sur le changement climatique et le développement en Afrique peut enfin démarrer, selon Murombedzi de la CEA



All is set for the Eighth Conference on Climate Change and Development in Africa (CCDA VIII) which will be held in Addis Ababa from 28-30 August under the theme; 'Stepping Up Climate Action for Resilient Economies in Africa'. [Read More](#)

La huitième Conférence sur les changements climatiques et le développement en Afrique (CCDA VIII) qui se tiendra à Addis-Abeba, du 28 au 30 août, sous le thème « Intensifier l'action climatique pour des économies résilientes en Afrique » peut enfin démarrer. [Lire la suite](#)

Geospatial information crucial for Africa's economic development, says ECA's Chinganya

L'information géospatiale, cruciale pour le développement économique de l'Afrique, dit Chinganya de la CEA



The Economic Commission for Africa (ECA) views geospatial technology as a significant component that will help push Africa's transformative development agenda even further, says Oliver Chinganya, Director of the Commission's African Centre for Statistics (ACS). [Read More](#)

Oliver Chinganya, Directeur du Centre africain pour la statistique (ACS), de la Commission économique pour l'Afrique, considère la technologie géospatiale comme un élément important qui contribuera à faire avancer le programme de transformation pour le développement de l'Afrique. [Lire la suite](#)

